
Referat  
SKOLEBESTYRELSESMØDE  
 

Onsdag d. 9.10.2024 kl. 17.00-20.00 – Veksø 

 
 
Deltagere:  

Anne Mollerup - (forældrerepræsentant, LÆR) 
Chris Westergaard -  (forældrerepræsentant, LÆR) 
Kurt Elkjær Andersen - (forældrerepræsentant, LÆR) 
Kim Mynderup Fjorbak - (forældrerepræsentant, LÆR) 
Dennis Pedersen -(forældrerepræsentant, VEK) 
Mette Bundgaard (forældrerepræsentant, VEK) 
Rasmus Lindhede - (forældrerepræsentant, Specialafdelingen) 
Carina Wain  (medarbejderrepræsentant, VEK) 
Bente Asmund Hansen  (medarbejderrepræsentant, LÆR) 
Tanja Ibsen – LTI (Skoleleder, LÆR) 
Rebecca Ørum, 8.B (elevrådsrepræsentant, LÆR) 

 
Suppleanter:  1. Henrik Sass - (forældrerepræsentant, LÆR) 
  2. Tonny (Christian) Greiner - (forældrerepræsentant, LÆR) 

3. Christine Rud Winter - (forældrerepræsentant, LÆR) 
4. Christian Jakobsen - (forældrerepræsentant, LÆR) 

 
Inviteret: Christina Schaufuss 
Afbud:   

 
Ordstyrer: Chris 
Referent: Christina 

 
O = Orientering, D = Drøftelse, G = Godkendelse, B = Bilag udsendes inden mødet 

Pkt
. 

 
Emne/Indhold Tid Notater 

1 G Dagsorden og 
referat 

17.00
-

17.05 

 

2a O Nyt fra formand 17.05
-

17.15 

Årsberetning: Skrives ud 1-2 gange årligt i forbindelse med nyhedsbreve.  
Lærernes dag d. 5. oktober: Det blev vel modtaget af alle medarbejderne 
Årshjul: Der er et eksisterende årshjul, som udbygges.   

2b O Nyt fra ledelsen 17.15
-

17.35 

Godkendt budget 320 mill. til renovering af lærkeskolen fra 2026-2031. 50 
mill. pr. år., 4 mill til trivsel, 0,5 mill. til de hurtiglærende elever 
Skolebestyrelsen kan nu skrive til hinanden og til andre forældre på Aula 
Procedure - børn løber væk i SFO - Carina fremlægger til mødet d. 
13.11.2024 
Indsamlinger: Der kan ikke foretages indsamlinger på Facebook 
Status på renovering af gangbroer. Der forventes, at de går i gang om ca. 
tre måneder.  

2c O Nyt fra 
medarbejderne 

17.35
-

17.45 

Veksø: Der har været afholdt  emneuge, hvor særligt “rejser” til Brasilien 
og 5.klasses fantastiske teaterstykke fremhæves. Herudover har der været 
koncert med Levende Musik i skolen.  
Lærke: 5. årgang har lavet teaterstykke med stor succes. Der har også 
været besøg af Musik i skolen på flere årgange. I denne uge er der F-uge, 
hvor hver årgang arbejder med et bestemt emne.  
Det er vanskeligt for eleverne at sortere affaldet korrekt.   
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2d O Nyt fra elevråd 17.45
-

17.50 

Elevrådet har haft besøg af én udefra, som har fortalt om, hvad 
elevrådsarbejdet handler om.  
De vil gerne have nye kantineudbydere. Skolebestyrelsen deltager gerne i 
elevrådsmøder. Skolebestyrelsen afsøger muligheder i forbindelse med 
badning/badeforhæng. Forslag om at næstformanden også deltager på 
skolebestyrelsesmøder..  
Carina (medarbejderrepræsentant) er Veksø skoles stemme til elevråd, 
evt. kan elevrådsformand  fra Lærke deltage i et par elevrådsmøder på 
Veksø.   

2e O Nyt fra andre 17.50
-

17.55 

Der nedsættes et trafikudvalg i forbindelse med ombygningen. Anne, Kurt, 
Henrik, Kim og Tonny sidder i udvalget.   

3 O Rundvisning på 
Veksø 

17.55
-

18.15 

Christina (leder) viste først SFO. Herefter 2. klasse, hvor der er en elev 
med høretab og hvilke positive effekter, det har for 
læringsmiljøet.  Pyramiden/pædagogisk læringscenter, musik, H/D og 
hjerterummet og den kommende skoleskov udenfor vises for 
skolebestyrelsen.  

4 O Christina 
fortæller om 
Veksø skole og 
indsatser 

18.15
-

18.30 

Se ovenfor.  

5 O Status økonomi 18.30
-

18.45 

Tanja gennemgår budget, det drøftes om, der skal være et mere detaljeret 
budget.  

6 D+
B 

Princip 
Skolehjem/ 
samarbejdet 

18.45
-

19.15 

Se det nuværende princip på Stenløse skoles hjemmeside i linket: 

https://stenloese-skole.aula.dk/sites/stenloese-

skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20skolehje

m-samarbejde.pdf  
Udskydes til næste møde 

7 D+
B 

Forretningsorde
n - hvordan 
holder vi et godt 
bestyrelsesmød
e 

19.15
-

19.40 

Se udkast i linket 
https://docs.google.com/document/d/1RlTUL50BR4o-

VnyFKLQAf-kCDhEZ73fi/edit.  
Ved yderligere kommentarer kontakt skolebestyrelsesformand, der 
arbejdes videre med forretningsordenen til næste møde 

8 
 

Evt. og lukket 
møde 

19.40
-

19.45 

Der samles en sø foran SFO indgangen på Lærkeskolen. 
Skal vi fortsætte med skolefoto? Der drøftes for og imod. 
Elevrådsformanden giver udtryk for, at eleverne er glade for billederne . 
Der er stemning for at fortsætte med skolefoto.  Der er stillet spørgsmål til 
afdeling Lærks facebook side. Det tages på et kommende 
skolebestyrelsesmøde. 
Hvem udenfor skolen kan ligge aula-beskeder op, da det kan opleves som 
reklame for kommunen eller fra andre instanser. Skolebestyrelsen er 
nysgerrige om, hvem og hvad der kan lægge ting op på aula.  

9 G Referat 
afslutning 

19.45
-

20.00 

 

          

Kommende nye punkter: 

 
Tildelingsmodel og opbygning af budget (jan-feb) 

“Lyskryds” 

Mellemformer (Michael) 

https://stenloese-skole.aula.dk/sites/stenloese-skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20skolehjem-samarbejde.pdf
https://stenloese-skole.aula.dk/sites/stenloese-skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20skolehjem-samarbejde.pdf
https://stenloese-skole.aula.dk/sites/stenloese-skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20skolehjem-samarbejde.pdf
https://docs.google.com/document/d/1RlTUL50BR4o-VnyFKLQAf-kCDhEZ73fi/edit
https://docs.google.com/document/d/1RlTUL50BR4o-VnyFKLQAf-kCDhEZ73fi/edit
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Årshjul  

• Sygefravær - status to gange om året (marts og oktober) 
• Økonomi: ideer (nov),  godkendelse (marts), status (sep) og årsafslutning (jan.) 
• Tilsyn med principper 

• Afgivelse af høring vedrørende kommunens budgetforhandlinger (sep.) 

• Trivselsmålinger (Juni) 

• Årsberetning 

 


